
Lokaal Alternatief - Vragen Over en weer 8 november 2022

Triominos

Kan het college aangeven wanneer het onderzoek naar de sportaccommodaties afgerond wordt en 
wij als raad de uitkomst hiervan tegemoet kunnen zien?

Jeugdoverlast

Aangezien wij van veel verschillende kanten horen dat er problemen zijn met overlast gevende 
jeugd,  hebben wij daarom de volgende vraag: Kan het college aangeven of er in deze een regionale 
samenwerking is tussen jeugdboa’s, politie en jongerenwerkers? En wat is het plan van aanpak in 
deze?

Uitspraak Raad van State stikstof

Op woensdag 2 november heeft de Raad van State besloten dat bouwprojecten niet meer 
automatisch toestemming mogen krijgen om tijdelijk stikstof uit te stoten. Kan het college aangeven 
of er bouwprojecten binnen onze gemeente zijn die hierdoor vertraging kunnen oplopen?


